

ANNOUNCEMENT

The *Canadian Journal of Counselling* is establishing a new section of the Journal, titled "Counselling Practice." This section will provide an opportunity for a wider range of individuals to submit material to the Journal and increase the amount of practice-oriented content in each issue. The range of topics to be considered will include, but not be limited to, application of theory to practice, program development, unique applications of techniques, use of tests and computer software, work with special populations and client problems, and professional, social, ethical and legal issues in practice. Submissions will be sought through general announcements and personal invitations. Potential authors are encouraged to write to the Associate Editor (listed below) and editorial assistance will be available through the Journal office for authors with minimal publishing experience. Manuscripts for the Counselling Practice section should be directed to Dr. Max R. Uhlemann, Associate Editor, *Canadian Journal of Counselling*, University of Victoria, Box 1700, Victoria, British Columbia, V8W 2Y2.

ANNONCE

La Revue Canadienne de Counseling ajoute une nouvelle section à ses publications intitulée "Pratique du Counseling." Cette section donnera la chance à un plus grand nombre d'individus de soumettre des manuscrits à la Revue et, de plus, d'augmenter le contenu orienté sur la pratique à chaque publication. L'étendue des sujets considérés couvrira l'application pratique de la théorie, le développement de programme, l'application unique de techniques, l'utilisation de tests et de logiciels, le travail avec des populations particulières et les problèmes de clients, et des questions d'ordre professionnel, social, éthique, et légal dans la pratique. Les soumissions seront demandées à travers des annonces générales et des invitations personnelles. Les auteurs éventuels sont encouragés à écrire au Rédacteur Adjoint (mentionné ci-dessous) et une assistance à la rédaction sera disponible à travers le bureau de rédaction pour les auteurs ayant une expérience minimale de publication. Les manuscrits pour la section Pratique du Counseling doivent être dirigés à Max R. Uhlemann, Rédacteur Adjoint, *La Revue Canadienne de Counseling*, University of Victoria, Box 1700, Victoria, British Columbia, V8W 2Y2.